
MOTIE 
Onderwerp: Toewerken naar fairtrade beleid
Agendapunt: C.3 Kadernota 2022
Ingediend door: R. Manshanden (GroenLinks)
Ondersteund door: P. Koning (PWF), C. Neefjes (PW2010)

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 8 juli 2021;
gelet op artikel 34 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 
gemeente Medemblik 2019,

Constaterende dat:
 Onlangs een mail is ontvangen van de campagnecoördinator Fairtrade Gemeente van de Stichting 

Fairtrade Gemeente Nederland, waarin o.a. gesteld is dat onze gemeente (nog) geen fairtrade beleid 
voert (zie bijlage);

 Uit de beantwoording van vragen n.a.v. de Oeigoeren kwestie i.v.m. de raadsvoorstellen “Realiseren 
zonneparken in Zwaagdijk Oost en Zwaagdijk West” bleek dat onze gemeente inderdaad nog geen 
specifiek fairtrade beleid voert (DOC-21-385177);

 Het college ook heeft geantwoord dat ”Gemeenten principes van eerlijke handel kunnen opnemen in 
hun inkoop beleid”.

Overwegende dat:
 De Kadernota niet alleen over geld gaat, maar ook kan gaan over budgetneutrale uitgangspunten, 

waarbij richting gegeven wordt aan het beleid en geldstromen;
 Op dit moment reeds een kwart van alle gemeenten het predicaat Fairtrade gemeente voert; 
 Het van belang is dit voorbeeld te volgen, omdat duurzaamheidsbeleid, zich naast milieu onderwerpen 

ook richt op sociaal maatschappelijke kwesties;
 We onlangs bij de bovengenoemde raadsvoorstellen uitgesproken hebben dat we streven naar eerlijke 

handel en maatschappelijk verantwoord ondernemen;
 Fairtrade beleid zich kan richten op inkoop en aanbestedingsbeleid en vanuit verschillende delen van 

de samenleving gevoerd kan worden; Medemblik daar een rol in zou kunnen vervullen o.a. door het 
onder de aandacht te brengen;

 Fairtrade beleid niet van de ene op de andere dag ingevoerd kan worden, maar wel vanuit de 
hierboven genoemde uitspraken en overwegingen ontwikkeld kan worden, te beginnen bij het 
inkoopbeleid.

Spreekt uit 
 Fairtrade beleid in algemene zin belangrijk te vinden;

en verzoekt het college :  
 Specifiek fairtrade beleid te ontwikkelen, te beginnen bij het inkoop beleid;

Ingediend door: 

…………………………….
R. Manshanden 
(GroenLinks)

Ondersteund door: 

……………………………. …………………………….
P. Koning C. Neefjes
(PWF) (PW2010)

Invullen door de griffier
voor tegen opmerkingen  
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